
Wloctawek, 7. 03.2022

El2bieta Rutkowska

Radna Rady Miasta

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wlociawek

W nawiqzaniu do mojej interpelacji z l-4 kwietnia 2021 roku proszq

o informacjq, czy w Urzqdzie Miasta toczq siq prace nad wprowadzeniem Karty

Mieszkaricy Wloctawka, a je6li tak, to na jakim sq etapie'
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Z powaianie
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